	Dear all, 
We hope you have already received the printed English version of the Belgrade report (the Fourth Assessment) as we notified you in our e-mail of 29 of June 2007. The report will be officially launched on the first day of the conference, 10 October, so until this time the report is officially embargoed and therefore should not be further disseminated. 
We now have the pleasure to inform you that the edited Russian version of the report has been finalised and has gone to printing.  We expect that you will receive the printed version in Russian during October. In order to give you enough time to read the document in the Russian language before the conference, we have made this version available on the Circa Belgrade Interest Group at the following address: http://eea.eionet.europa.eu/Members/irc/envirowindows/belgrade_07/library?l=/report_development/final_draft_report&vm=detailed&sb=Title
The Executive Summary of the report is also available for your preparation in all EEA languages (and Russian) and will be mailed to you early October (see : http://eea.eionet.europa.eu/Members/irc/envirowindows/belgrade_07/library?l=/report_development/executive_progress&vm=detailed&sb=Title ).

We also want to inform you about the EEA activities to take place during the Belgrade conference. If you are attending the conference you are warmly invited to attend them.

EEA activities at the Belgrade conference

10-12 October 2007 

Presentation of the Fourth Assessment report  during the Plenary session of the Belgrade conference (EEA Executive Director)

(Assembly room) 10 October  - 10.00-10.15 am

Joint launch EEA-OECD-UNDP                    

10 October – 13.00-14.30 pm (Press Room)

Launch of the EEA Fourth Assessment report together with OECD Policy assessment report for EECCA region and UNDP report on Policy assessment for South Eastern Europe.

The launch is organised as a round table discussion with high level representatives from the three international organisations together with high level officials from the pan-European region 

Expected participation: Media event, interested public

EEA Side events

10 October (13.30-14.30 pm)
‘A glimpse into the future’       

(EEA/UN joint stand)      
This side event builds on the work carried out by EEA in the area of scenarios for the pan-European region 

Expected participation: Experts in the field of scenarios and forward studies, governmental officials (this event overlaps with the Belgrade launch but addresses a different audience)

11 October  (8.00-9.00 am)
Roundtable on Environment & Health  (focusing on water and health aspects and building further on the chapter 2 ”Environment and health and quality of life ”of the Belgrade report



(EEA/UN joint stand)   
Expected participation: governmental representatives, experts, NGOs, public 

11 October (14.00-15.00 pm)
Joint launch EEA/UNEP of the Sustainable Consumption and Production  report  in EECCA and SEE regions



(EEA/UN  joint stand)
Expected participation: media and communication experts, interested public 

Information on the Belgrade report and on the EEA presence at the Belgrade conference will be gradually available on the EEA website. Kindly watch the space from now on!!!

We want to thank you once more for your valuable contributions throughout the process and we hope to see you in Belgrade. 
 With our best regards,
David Stanners and Adriana Gheorghe 
Belgrade report coordination team
European Environment Agency
Kongens Nytorv 6
DK-1050 Copenhagen K
Tel: +45.3336.7101
Fax: +45.3336.7128
Email: david.stanners@eea.europa.eu
http://www.eea.europa.eu  


	Уважаемые господа, 

Мы надеемся, что вы уже получили напечатанный окончательный вариант Белградского доклада (Четвертая оценка) на английском языке, о чем мы извещали вас в электронном письме от 29 июня 2007 года. Официальный выпуск доклада начинается с первого дня конференции, 10 октября, следовательно, до этого времени доклад запрещен для широкого распространения.

Сейчас мы чрезвычайно рады сообщить, что внесены последние исправления и закончен перевод доклада на русский язык, который в настоящее время ушел в печать. Предполагается, что вы получите напечатанный русский вариант в течение октября. Чтобы у вас было достаточно времени для ознакомления с русской версией доклада до начала конференции, документ опубликован на сайте CIRCA в разделе группы Белградского доклада по следующему адресу:
http://eea.eionet.europa.eu/Members/irc/envirowindows/belgrade_07/library?l=/report_development/final_draft_report&vm=detailed&sb=Title
Кроме этого, резюме доклада, переведенное на все языки ЕAOC (и русский), доступно для ознакомления и будет послано вам электронной почтой в начале октября (см. http://eea.eionet.europa.eu/Members/irc/envirowindows/belgrade_07/library?l=/report_development/executive_progress&vm=detailed&sb=Title)

Мы хотели бы также известить вас о мероприятиях, проводимых ЕАОС во время Белградской конференции. Если вы будете присутствовать на конференции, мы с удовольствуем приглашаем вас принять в них участие.

Мероприятия, проводимые ЕАОС во время Белградской конференции 10-12 октября 2007 года

Официальное представление Четвертой оценки во время пленарной сессии в рамках Белградской конференции (Исполнительный Директор ЕАОС)

(Конференц-зал) 10 октября – 10.00-10.15

Совместное заседание ЕАОС-ОЭСР-ПРООН
10 октября – 13.00-14.30 (Пресс-центр)

Презентация доклада ЕАОС (Четвертая оценка), совместно с докладом ОЭСР по политической оценке региона ВЕКЦА и докладом ПРООН по политической оценке стран Юго-Восточной Европы.
Заседание проходит в форме обсуждения за круглым столом с участием руководящих представителей трех международных организаций, совместно с официальными представителями высокого уровня из стран панъевропейского региона.
Ожидаемое участие: средства массовой информации, заинтресованная публика.

Второстепенные мероприятия, организованные ЕАОС

10 октября (13.30-14.30)
«Заглянуть в будущее»
(ЕАОС/ООН совместная стендовая выставка)
Это мероприятие связано с работой ЕОАС в области разработки сценариев действий для панъевопейского региона.

Ожидаемое участие: Специалисты в области разработки сценариев действий и исследований, направленных на будущее, правительственные представители (это мероприятие накладывается по времени на Представление Белградского доклада, однако затрагивает различную публику)

11 октября (8.00-9.00)
Круглый стол по вопросам Окружающей Среды и Здоровья (с акцентом на проблемах воды и здоровья – как продолжение работы над главой 2 «Окружающая среда, здоровье и качество жизни» Белградского доклада
(ЕАОС/ООН совместная стендовая выставка)

Ожидаемое участие: правительственные представители, специалисты, члены неправительственных организаций, заинтересованная публика.

11 октября (14.00-15.00)

Совместная презентация доклада по Устойчивому Потреблению и Производству в регионах ВЕКЦА и ЮВЕ
(ЕАОС/ООН совместная стендовая выставка)

Ожидаемое участие: специалисты средств массовой информации, заинтересованная публика.

Информация, касающаяся Белградского доклада и присутствия ЕАОС на конференции, постоянно обновляется на сайте ЕАОС. Пожалуйста, регулярно просматривайте его!

Мы еще раз благодарим вас за высоко ценимый вклад в подготовку доклада и надеемся встретить вас Белграде.
С наилучшими пожеланиями,

Дэвид Станнерс и Адриана Георге

Группа по координации Белградского доклада

Европейское Агенство по Окружающей Среде

Kongens Nytorv 6
DK-1050 Copenhagen K
Tel: +45.3336.7101
Fax: +45.3336.7128
Email: david.stanners@eea.europa.eu
http://www.eea.europa.eu 


